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Benes Edvárd 
elnök 
Szentendre Barátai Egyesület 
 

Tisztelt Benes Edvárd Elnök úr! 

Örömmel vettem tudomásul, hogy amikor felhívtam telefonon, Ön is partner volt abban, hogy személyesen, 

az Ön által javasolt időpontban, videokonferencia keretében - kiegészülve Mandula Gergellyel, a Városi 

Szolgáltató vezetőjével - egyeztessünk a hulladékudvar ügyéről. 

Viszont azt szomorúan olvastam, hogy a megbeszélés előtt 14 perccel lemondta a találkozót. 

A személyes megbeszélés reményeim szerint közelebb hozta volna álláspontjainkat a szentendrei 

hulladékudvar helyzetét illetően, hiszen céljaink megegyeznek: felelős döntések meghozatala mellett 

biztosítani valamennyi szentendrei lakos egészséghez és tiszta környezethez fűződő jogát, még ebben a 

koronavírus-járvány sújtotta helyzetben is. 

Az elmúlt hetek járványügyi eseményei kapcsán, egyeztetve a Városi Szolgáltató vezetőjével, Mandula 

Gergellyel, több megbeszélést folytattam, alaposan körbejárva a szükséges intézkedéseket, mérlegelve azok 

előnyeit és hátrányait. 

Az eddig meghozott intézkedések célja: 

1. A legsúlyosabb járványügyi helyzetben is biztosítani tudja a Városi Szolgáltató a háztartási hulladék 

(lakossági kukák) elszállítását. 

2. A lehető leghamarabb, akár szakaszosan is, újra nyitni a hulladékudvart. 

Ezen célok eléréséért, a járványügyi helyzetben kiemelten védendőek a Városi Szolgáltató munkatársai. 

Például, két kiemelten fontos szolgáltatást említve, a közétkeztetésben és a hulladékszállításban dolgozókat, 

amit gondolom, részletesen nem kell, hogy kifejtsek. 

A járvány nagy valószínűséggel nem kerüli el a cég dolgozóit sem, ezért megelőző intézkedésként a 

vezérigazgató elrendelte a munkavállalók egy részének szigorú elkülönítését, házi karanténba küldve és 

ellenőrizve őket.  
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Erre azért volt szükség, hogy amennyiben megbetegedés fordul elő - például a hulladékszállítást végző 

munkatársak között -, akkor a járványügyi intézkedések szerint, az adott járaton dolgozók kiesnek a munkából. 

Ha nem hoztunk volna megelőző intézkedéseket, akkor először akadozás, majd akár teljes leállás állna be a 

lakossági szemétszállításnál.    

Most azonban a tartalékban lévő munkatársak tudják folytatni a szemétszállítást. 

A munkavégzés ilyen szervezeti átalakításával biztosítható a folyamatos lakossági hulladékszállítás. 

Minden szentendrei egyetért azzal, hogy a lakossági hulladék heti elszállítása kiemelten fontos a járványügyi 

helyzetben. 

Ilyen járványügyi vészhelyzet nem volt még (s remélem, nem is lesz több), nincsenek tapasztalataink, ezért 

naponta az országos operatív törzs járványügyi adatai alapján tájékozódunk. Valamint folyamatosan 

figyelemmel követjük a magyarországi hulladékszállító cégek hasonló intézkedéseit, és szükség szerint 

változtatunk a meghozott döntéseken, szem előtt tartva a lakossági hulladékszállítás biztonságát. 

Továbbra is felajánlom a közvetlen együttműködést és tájékoztatást, videokonferencia keretében is! 

Tájékoztatom Önt továbbá, hogy - mint Ön is tapasztalhatta -, a szokásos tavaszi zöldhulladék gyűjtés 

márciustól, április elejéig a város teljes területén megtörtént.  

Az időközben, késve kirakott zöldhulladékok elszállításáról már intézkedtem. 

Továbbra is folytatódik a házhoz menő szelektív hulladékgyűjtés, valamint a szelektív gyűjtőszigetek 

folyamatos ürítése. 

Felajánlásukat örömmel vettük (maszkok, fertőtlenítő szerek), köszönjük, kiosztjuk a hulladékszállításban 

dolgozó munkatársainknak. 

Felelősen, szeretettel segítve egymást, vigyázzunk egymásra! 

 

Szentendre, 2020. április 17. 

          

 

      Fülöp Zsolt 
      polgármester 


